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PROTOKÓŁ 0012.3.9.2020 
z posiedzenia Komisji Edukacji  

w dniu 9 grudnia 2020 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Iwona 
Rosińska – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia Nr 
2 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 
 

4. Plan pracy Komisji na I półrocze 2021 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 18 listopada 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  
 

Ad. 1 

Otwarcia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad. 3 

Sprawy bieżące: 
 
Wyjaśnień do przedstawionych projektów uchwał udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Stanisław Faber.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 1 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami : za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-
Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami : za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 im. Wojciecha Korfantego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami : za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

 
 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia Nr 

2 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami : za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1 

 

 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 3 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 6 im. Króla Jana III Sobieskiego w 
Jastrzębiu-Zdroju, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami : za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0 
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Ad.4 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2021 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy. 
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad.5 

Wolne głosy i wnioski 
 
Janusz Toborowicz 
 - W związku z wyznaczonymi dla całego Kraju feriami w dniach 4-17.01.2021, jest 
możliwość zorganizowania półkolonii w czasie ferii dla uczniów klas 1-3. Czy u nas 
w mieście, jakieś szkoły przygotowują się organizacji takich półkolonii? 
 
Stanisław Faber 
 - Jeszcze w tej kwestii nie rozmawialiśmy z Dyrektorami szkół. Te zadania 
organizuje inny Wydział, ale zorientuję się w tym temacie.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy w dobie pandemii nie ma przeciwwskazań do organizacji półkolonii? 
 
Stanisław Faber 
 - Nie jestem w stanie jednoznacznie odpowiedzieć na to pytanie.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałbym zaproponować Komisji organizację jednej godziny lekcyjnej projektu 
w ramach „Edukacji przez szachy w szkole”, żebyście zobaczyli Państwo jak to 
wszystko wygląda i na czym polega. Często osoby mówią, że chodzi o naukę gry 
w szachy dzieci, a to wcale tak nie jest. Im wcześniej zaczniemy dziecko na pewno 
rzeczy uczulać tym szybciej dziecko się rozwija.  
 
Stanisław Faber 
 - Moglibyśmy to zrobić on-line. Są prowadzone zajęcia szachowe on -line. To może 
być bardzo ciekawa forma.  
 
Ad.6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 18 listopada 2020 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia  
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Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji 
Monika Dulewicz     Jarosław Potępa 
 
 


